
 

        

Protokół nr XXX/IV/21 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 25 marca 2021 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 16:40.     

Obrady odbyły się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość, internetowa aplikacja Zoom) zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 

2020 r., poz. 1842).  

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Łukasz Mróz.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana 

Romana Kaczmarczyka, Panią Wiceburmistrz Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Panią 

Wiolettę Wiśniewską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską oraz pracownika UMiG 

obsługującego sesję.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Dorota Urbańczyk sprawdziła 

obecność odczytując kolejno nazwiska radnych. Udział w sesji potwierdziło 14 radnych. 

Nieobecna: Małgorzata Bednarek. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Łukasz Mróz 

stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-

2036; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy; 

d) w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Lądka-Zdroju; 

e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wójtówka część nr 1; 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w roku 2020. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 



 

 

6. Zamknięcie obrad.                                                                                    

                                                                                                                                                                                                      

Poddano pod głosowanie protokół nr XXIX/III/21 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

25 lutego 2021 r. Radni głosowali imiennie, 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

protokół został przyjęty.  

 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2021 rok 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wi-

śniewską, która w kilku słowach przedstawiła zmiany w budżecie po stronie dochodów i wy-

datków oraz omówiła czego dotyczą autopoprawki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie Burmistrzowi Lądka-Zdroju. Wiceprze-

wodniczący Łukasz Mróz zapytał czy Pan Burmistrz tytułem uzupełnienia chciałby przedsta-

wić jeszcze jakieś dane dotyczące pożyczki. Chodzi o dokumentację dotyczącą farmy foto-

woltaicznej, o którą pytano na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że przed sesją wysłał radnym część 

opisową dotyczącą przedsięwzięcia oraz symulację pożyczki.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wyraził opinię, że przesłane dokumenty w tej sprawie są 

materiałem dość obszernym i szkoda, że nie zostały udostępnione radnym wcześniej.  

 

O udzielenie głosu w tej sprawie poprosił Radny Sławomir Walentynowicz, który w swojej 

wypowiedzi przychylił się do opinii Pana Wiceprzewodniczącego. Radni nie są w stanie zapo-

znać się z wielostronicowym materiałem w ciągu dwóch godzin przed sesją. 

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz. Radna przyznała, że materiały wpły-

nęły dość późno i w tej kwestii popiera przedmówców, ale należy zwrócić uwagę na fakt, że 

nieprzyjęcie projektu uchwały, który obejmuje również inne ważne zmiany w budżecie może 

mieć negatywne skutki dla Gminy.  

 

Głos w tej sprawie zabrał jeszcze raz Wiceprzewodniczący Łukasz Mróz. Wiceprzewodniczący 

zapewnił, że jest daleki od odrzucania zmian w budżecie, ale jest zdania, że dokumenty w spra-

wie farmy, sprawy poruszanej od dawna, powinny wpłynąć wcześniej.  

 

O udzielenie głosu w tej sprawie jeszcze raz poprosił Radny Sławomir Walentynowicz. Radny 

wyraził opinię, że w tej sytuacji radni są skazywani na podjęcie decyzji bez pełnych danych.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji ds. Gospodarczych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  



 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z autopoprawkami, w głosowaniu imiennym wzięło 

udział 14 radnych; 7 głosów „za”, 6 głosów „wstrzymujących się”, 1 głos „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXX/221/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2021-

2036 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wi-

śniewską, która poinformowała, że zmiany zawarte w projekcie uchwały są odzwierciedleniem 

zmian w budżecie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

10 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”, 1 głos „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXX/222/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

14 głosów „za”- jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXX/223/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowa-

nia przestrzennego Lądka-Zdroju 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji ds. Gospodarczych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji Uzdrowiskowej, która również 

opiniowała projekt uchwały.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła, który poinformował, 

że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych; 

13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXX/224/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wójtówka część nr 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji ds. Gospodarczych.  



 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisji Uzdrowiskowej, która również 

opiniowała projekt uchwały.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła, który poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu imiennym wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXX/225/2021, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając materiały w formie 

pisemnej na portal.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Burmistrzowi Lądka-Zdroju.  

Burmistrz Roman Kaczmarczyk tytułem uzupełnienia do sprawozdania z działalności omówił 

m.in.: dane dotyczące sytuacji pandemicznej w Gminie Lądek-Zdrój, informacje dotyczące 

deficytu w budżecie Gminy, dane związane z finansowaniem farmy fotowoltaicznej.  

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz. Radna zadała kilka pytań 

Burmistrzowi Lądka-Zdroju. Pytania dotyczyły m.in. dofinansowania na budowę 

ogólnodostępnej infrastruktury turystycznej, dofinansowania na budowę „Wojtusiowego 

Parku”, budowy toalety i fontanny na ul. Śnieżnej, przebiegu spotkania ws. odwiertu, które 

odbyło się w marcu oraz ofert na zadania publiczne realizowane na terenie Gminy.  

 

W odpowiedzi Burmistrz Lądka-Zdroju omówił po kolei ww. tematy. 

 

Na pytanie o oferty na zadania publiczne realizowane na terenie Gminy odpowiedziała Pani 

Wiceburmistrz Alicja Piwowar. Pani Wiceburmistrz poinformowała, że otwarcie ofert miało 

miejsce w dniu dzisiejszym, wpłynęło osiem ofert, wyniku konkursu zostaną zamieszczone na 

stronie BIP.  

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Edyta Kolendo. Radna zadała pytanie o temat połączenia 

kolejowego Kłodzko - Lądek-Zdrój - Stronie Śląskie poruszany na sesji Rady Miejskiej w 

Stroniu Śląskim, w której Burmistrz Lądka-Zdroju brał udział.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju krótko przedstawił stanowisko władz Województwa Dolnośląskiego 

w tej sprawie. 

 

O udzielenie głosu poprosił również Radny Tomasz Stuła, który w swojej wypowiedzi odniósł 

się m.in. do realizacji zadania polegającego na zakupie auta pożarniczego dla jednostki OSP 

Radochów. Przy tej okazji Radny złożył podziękowania wszystkim, którzy przyczynili się do 

jego realizacji: Burmistrzowi Lądka-Zdroju, Radnym, Pani Skarbnik oraz Panu Adamowi 

Rodakowi. 



 

  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej i zapytał Pana Burmistrza o sposób 

dystrybucji jednorazowych maseczek ochronnych zakupionych przez Gminę.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że aby dostać maseczkę trzeba się zgłosić do Biura 

Obsługi Klienta w UMiG. Na wsiach maseczki mieszkańcom będzie rozwozić Straż Miejska.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w roku 2020 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z wykonania Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w roku 

2020 nie mieli uwag. 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

W związku z nieobecnością na sesji Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani 

Małgorzaty Bednarek nie przedstawiono Informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju. 

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych.  

 

6. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz 

Mróz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

Protokołował:   

Igor Falkiewicz 

         (-) 

 

  

 

 

   

 

 



 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 25-03-2021 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   25 marca 2021 r. 


